

8D 天 7N 晚

JIUZHAIGOU Huanglong Leshan Mt Emei
九寨沟黄龙乐山峨眉



THE ATTRACTIONS 精华景点	
Jiuzhai Valley National Park Huanglong Jinding Dujiangyan	九寨沟风景区 黄龙风景区 峨眉山金顶 都江堰风景区
PREMIUM HOTELS 优质酒店	
UPGRADE 1N International 5☆ Hotel UPGRADE 4N Local 5☆ Hotel	提升 1 晚国际五☆酒店 提升 4 晚当地五☆店
LOCAL SPECIALTIES 特色美食	
Leshan Tofu Feast Panda Stall Snacks Three Kingdom Barbecue Chonghwa Ancient Chen Mapo Sichuan Restaurant	乐山豆腐宴 熊猫掌櫃小吃 三國烤肉自助餐 中華老字號陳麻婆川菜館

HOTELS & MEALS 酒店住宿 & 美食

DAY 天数	Breakfast 早餐	Lunch 午餐	Dinner 晚餐	City 城市	4★ Hotel or Similar 4★酒店或同級
					(7 Breakfast 早 7 Lunch 午 7 Dinner 晚)
1	-	-	☞	Chengdu 成都	4★ Holiday Inn Hotel 4★智选假日假日酒店
2	Hotel 酒店	Hurricane Feast 羌风宴	Wild Mushroom Feast 野菌风味宴	Jiuzhaigou 九寨沟	UPGRADE 5★ New Jiuzhai Hotel 提升 5★ 新九寨宾馆
3	Hotel 酒店	Norirang Restaurant 诺日朗餐厅	Tibetan Cuisine 藏式风味		
4	Hotel 酒店	✓	Ancient Cuisine 古城风味	Dujiangyan 都江堰	4★ Holiday Inn Hotel 4★智选假日假日酒店
5	Hotel 酒店	Leshan Tofu Feast 乐山豆腐宴	Mt Email Cuisine 峨眉风味	Mt Emei 峨眉	UPGRADE 5★ Hengmai Hotel 提升 5★ 恒迈酒店
6	Hotel 酒店	Mt Emei Vegetarian 峨眉素食	Sichuan Specialties 川菜特色餐		
7	Hotel 酒店	✓	Duo Hot Pot 鸳鸯火锅	Chengdu 成都	UPGRADE International 5★ Crown Plaza Hotel 提升 国际 5★ 保利皇冠假日酒店
8	Hotel 酒店	Chonghwa Ancient Chen Mapo Sichuan Restaurant 中華老字號陳麻婆川菜館	Three Kingdoms Barbecue 三國烤肉自助餐	-	-

DAY 1 | KUALA LUMPUR → CHENGDU

Take a flight to Chengdu, the provincial capital of Sichuan Province in southwest China.

DAY 2 | CHENGDU (7HOUR OF ROAD JOURNEY) JIUZHAIGOU

【512 Earthquake Ruins】 The ruins of the Xuankou Middle School in Yingxiu Town saw the shock of the heart, the tears flowing down, and the destructive power of nature was endless. **(Out View)**

【Diexi Lake】 The mainstream section of the Lancang River is the dammed lake formed by the earthquake.

DAY 3 | JIUZHAIGOU

【Jiuzhai Valley National Park】 A ravine covered by forests is named after nine Tibetan villages nestled in this group of alpine lakes. **(Include Eco Tram ride)**

DAY 4 | JIUZHAIGOU (6Hour of Road Journey) DUJIANGYAN

【Huanglong】 Walk along the foothills, you can enjoy more than 3,000 beautiful mountain pools in the valley. The first scene of Huanglong **【Welcome Pool】** It consists of pots of different sizes, some like treasure bottles, horseshoes, petals, and willow leaves. Named after **【Waterfall】** A golden sandstone pavement, layered milky yellow calcium carbonate from top to bottom, the entire slope is covered, like a yellow dragon leaping down a snowy mountain **(If bad weather cant enter, will replace by animated dog)**

【Mounigou Scenic Area】 The scenery is pleasant, and the main scenic spot is 93.2 meters high. The Zhazi Waterfall is majestic and unusual. The forest is in the middle of the sea.

【Ganhaizi Scenic Area】 It was originally a mountain lake.

【Red Army Long Long March Memorial Beibei yuan】 Deng Xiaoping inscribed the name of the garden of the "Red Army Long Long March Monument Park".

DAY 5 | DUJIANGYAN (2Hour of Road Journey) LESHAN (1Hour of Road Journey) MT EMEI

【Dujiangyan Scenic Area】 The large-scale water conservancy project built in ancient times and used to date is the world's oldest and longest-lasting water conservancy project characterized by dam-free water diversion. It is known as the "origin of world water conservancy culture". **(Include Tram ride)**

Boat ride visit **【Leshan Giant Buddha】** & **【Sleeping Buddha】** The Buddha is engraved on the rock wall of Lingyun Mountain. It is the largest stone carving Buddha statue in China. It is almost high with the mountains and is very majestic. The sleeping Buddha is composed of three mountains.

【The World's Largest Archway】 Seeing the "Tianxia Famous Mountain" archway means that you are about to enter the Emei Mountain Scenic Area, because this archway is the mountain gate of Mount Emei.

【Welcome Waterfall】 Standing in front of the waterfall, saw the waterfall plunging from the sky, a white hang hanging on the stone wall, splashing water in the air to form a rain and fog, the rainbow in the sun looming, the waves in the river and the river rolling, the sound of the boom.

【Anren Ancient Town】 China most preserved and complete architectural town.

DAY 6 | MT EMEI

【Jinding Mountain】 **(Include ride, cable car)**

【Jinding】 Also known as Huazang Temple, at an altitude of 3,077 meters, it was built in the Tang Dynasty and was listed as a national key Buddhist temple in 1983.

【Access Hall】 One of the main temples in Mount Emei.

【Four Faces Puxian】 Located in the center of the Golden Summit, it is the symbol of Mount Emei **【Shelter cliff】** & **【Natural Ecological of Monkey】**

【Baoguo Temple】 The largest temple in Emei Mountain.

DAY 7 | MT EMEI (2Hour of Road Journey) CHENGDU

【Huanglongxi Ancient Town】 Well-known natural film and television photography base.

【Jinli Ancient Street】 It is one of the oldest and most commercial streets in the history of Xiqiao.

【Taikoo Li Luxury Street IFS Giant Panda Mall】 The most prosperous shopping district in Chengdu.

DAY 8 | CHENGDU → KUALA LUMPUR

【Chengdu Research Base of Giant Panda Breeding】 Observe the daily life of giant pandas.

【Kuanzai Alley】 The only remaining Qing Dynasty ancient street in Chengdu consists of a wide alley, a narrow alley and a well alley. Today's is streets of fashion, cafes, bars, food stalls, specialities etc. Transfer to the airport for your safe flight back home with sweet memories.

The above itinerary is subject to change. Subject to the final confirmation and local tour operator final discretion. Pictures stated is for a marketing and illustration purpose. We suggest you to purchase travel insurance before you travel.

第1天 | 吉隆坡 → 成都

搭乘班机飞往成都，中国西南四川省的省会。

第2天 | 成都 (车程约7小时) 九寨沟

【512地震遗址】映秀镇渡口中学的残垣断壁看得让人心头一震，眼泪暗流，感慨大自然的破坏力真是无穷的，人类在它面前还是渺小的。 (车观)

【叠溪海子】岷江主流的一段，是地震形成的堰塞湖。湖面宽只有大约1公里，但是长却有10公里之多，海子由上下两处接连而成，形如肠状。海子周围青山环抱，湖岸翠草丛生，湖水碧波荡漾，景色优美迷人。

第3天 | 九寨沟

【九寨沟风景区】一条被森林所覆盖的山沟，因有九个藏族村寨坐落在这片高山湖泊群中而得名。 (含环保公车)

景区以高原钙化湖群、钙化瀑布群和钙化滩流等水景为主体，素有“九寨归来不看水”之美誉。

第4天 | 九寨沟 (车程约6小时) 都江堰

【黄龙风景区】沿山麓一路前行的时候，可欣赏到沟谷中三千多个玲珑秀丽的高山彩池，形态万千，池池相连，颜色奇特，众彩纷呈。黄龙第一景**【迎宾池】**由大小不同的彩池组成，有的似宝瓶，马蹄，花瓣，柳叶。而顺着黄龙沟上行，洗花池瀑顶海拔3233米，溪水从岩坡上飞泻而下，形成数十道梯形瀑布，故得名**【飞瀑流辉】**。一片金光闪闪的金沙铺地，层层叠叠的乳黄色碳酸钙自上而下，将整个坡面铺满，就像是一条雪山上飞跃而下的黄龙，令人流连忘返。 (若因天气原因不能前往黄龙景区，将由模拟狗代替)

【牟尼沟】景色宜人，游览其主要景点高93.2米的扎嘎大瀑布，雄伟异常。茫茫林海中，瀑布奔腾喧响，山湖静寂清幽，冬季山峦与树林银装素裹，瀑布与湖泊冰清玉洁，一派世外仙境的景象，美景不同反响。

【甘海子风景区】这里原是一处高山湖泊，后因地质变化，出水口扩大，所以当地百姓俗称“干海子”。其实，“干海子”并不干，这里四周远山层叠，森林茂密，海子中溪水蜿蜒，芳草萋萋，如天鹅绒地毯铺满大地，夏秋季野花点缀其间，牛羊骡马成群，冬春时则一片深黄，与周围的雪山红叶相映成趣。因此人们逐渐就把“干海子”叫成了“甘海子”。

【红军长征纪念碑】邓小平题写了“红军长征纪念碑碑园”的园名。

第5天 | 都江堰 (车程约2小时) 乐山 (车程约1小时) 峨眉

【都江堰风景区】建设于古代并使用至今的大型水利工程，是全世界迄今为止，年代最久、唯一留存、以无坝引水为特征的宏大水利工程，被誉为“世界水利文化的鼻祖”。 (含电瓶车)

乘船观赏**【乐山大佛】**&**【睡佛】**大佛刻在凌云山的岩壁上，是中国最大的石刻佛像，几乎与山齐高，脚踏江水，十分雄伟。睡佛由三座山组成，全身长达4000米，仔细观看更会发现这个由大自然鬼斧神工雕琢的睡佛不但体态匀称，更是四肢齐全，是不可多得的自然奇观。

【天下第一牌坊】看到“天下名山”牌坊，就意味着你即将要进入峨眉山景区了，因为这座牌坊是峨眉山的山门。牌坊背面的“佛教圣地”出自中国佛教协会会长赵朴初手书。

【迎宾瀑布】站在瀑布前，只见飞瀑从天上泻来，一条白练悬挂于石壁上，飞溅的水花在空中形成一阵雨雾，阳光下彩虹隐现，溪河之中浪花滚滚，响声轰隆。

【安仁古镇民国风情街】中国保存最完整的民国建筑小镇。

第6天 | 峨眉

全日游览**【峨眉山金顶风景区】** (含环保公共车、往返缆车)

【金顶】也称华藏寺，海拔3077米，始建于唐朝，1983年被列为全国重点佛教寺院。

【接引殿】峨眉山主要寺院之一，供奉有阿彌陀佛塑像，大雄寶殿供奉釋迦牟尼塑像。

【四面十方普賢像】位於金頂中心，是峨眉山的標誌**【捨身崖】**&**【自然生態猴區】**

【報國寺】峨眉山第一大寺，寺內供奉著佛教始祖釋迦牟尼的大弟子普賢菩薩、道教創始人的化身廣成子、春秋名士陸通，取儒、道、釋三教會宗合祀之意，故也稱為「三教會宗」。

第7天 | 峨眉 (车程约2小时) 成都

【黄龙溪古镇】十大水乡古镇之一，距今有1700余年历史，是驰名中外的天然影视摄影基地。

【锦里古街】西蜀历史上最古老、最具有商业气息的街道之一，早在秦汉、三国时期便闻名全国。

【太古里奢侈品一条街&IFS巨型熊猫商场】成都最繁华的购物区。

第8天 | 成都 → 吉隆坡

【成都大熊猫繁育研究基地】建有大熊猫博物馆、幼年或成年熊猫别墅等，可以观察大熊猫日常生活的状态，欣赏牠们可爱又趣緻的表情和动作。

【宽窄巷子】成都唯一遗留下来的清朝古街道，由宽巷子、窄巷子和井巷子组成。现今的宽窄巷子更带有一份时尚感，咖啡廳、酒吧、小吃攤、特色小店遍佈，文藝味道十足。

前往机场办理登记手续，旅程圆满结束，回到温馨的家園。

以上行程供参考，最后行程确定是以最终航班确认及当地旅游社之最终确定为准。所示图片仅供参考和营销用途。我们建议在出发前购买旅游保险。行程以中文版本为准。



General Information 基本资料

Tour Code 团号: CTU08
Printed Date: August 2019

